
 

 

Medlemsmöte 1-2021 
 

 
Minnesanteckningar vid PRO Veberöds medlemsmöte i Tornastugan 2021-09-22      
 
                                        
Kaffe Kaffe och kaka serverades. Tack till Lisbeth Fredriksson och 

Gunvor Lans som bakat. 
 
Underhållning      Pekke Abrahamsson, f.d. polis pratade om bedrägerier och 

sjöng. 
  
Mötets öppnande Möte öppnades. 
 
Kallelse Kallelse har skett i behörig ordning. 
 
Nya medlemmar   Inga nya medlemmar lästes upp. 
  
Skrivelser Inga skrivelser, rapporter eller motioner har inkommit. 
 
LPR, KPR Gert Lilja informerade om mötet i Lokala pensionärsrådet. 
 Färdtjänst och sjukresor fungerar inte.  Ska bli samma operatör 

och nya bilar ska köpas in.  
 Ett nytt boende diskuteras - mellanboende för seniorer. Boende 

mellan eget hem och serviceboende med närhet till träffpunkter, 
nätverk, apotek, VC och träningslokaler. 

 Klagomål har inkommit på hemtjänsten att det inte finns någon 
att kontakta under helgerna. 

 
Cirklar Cirklarna är igång. 
  
Resor Bra uppslutning på resan till Arild och Ullared. 
 Thells bussar ordnar julresa till Wapnö slott 4 december. Vid 10 

resenärer från Veberöd hämtar de vid kyrkomuren 08.30. 
 Planer för nästa års resor är Veberöd med omnejd, Mariavall och 

Yangtorp och MFF museet. Habo gård med egna bilar om 
intresse finns. 

  
Fester  Närmast ligger höstfesten på Ugglarps bygdegård 12 oktober, 
 Grisfesten 4 november och julfest för 80+ 1 december. 
  
Boule Boulen är igång på tisdagar kl. 09.00 
 
PRO-Café Måndagen 27 september kl. 14.00 på Veberöd Fritid. Lillian 

Larsson och Eva Göransson ordnar med kaffe och kakor. 
 
Övriga frågor Kerstin Andersson  tackade för korten på födelsedagen. 
 E-mail adresser till medlemsregistret efterlystes 
 
 
 



 
 
 
Lotteridragning  Dragning på stora lotteriet. Många fina priser som Britt Persson 

och Lilian Wirén hade ordnat. 
  
Nästa möte Nästa medlemsmöte är 20 oktober på Träffpunkten. Gunilla Pope 

underhåller. 
 
Avslutning Mötet avslutades och ordförande tackade deltagarna 
 för visat intresse. 
 
Närvarande 63 medlemmar var närvarande vid mötet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Vid pennan     
 Monica Lilja      
 


